
 
  

  
 

 

 

 

  

  

 
 

     

         
 

 
     

          
              

              
           

           
          

         
        

 

 
        

           
        

 
 

 
           

           
           

             
  

             
           

          
          

             
            

  
 

  
            

             
       

        
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1(2) 
Sammanträdesdatum 

2025-03-04 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 

§ 19 Dnr 2024-000282 

Remiss - Tillgängliggörande av vissa uppgifter om fjällnära skog 

Beslut 
Kommunstyrelsen besvarar rapporten genom följande: 
Skogsnäringen är viktig för utvecklingen i Västerbotten och skogsägandet och 
skötsel av skogen är en viktig del i livet för många invånare i Västerbotten. 
Idag är det svårt att få fram uppgifter om vilka fjällnära avverkningar som har 
avslagits, och om ersättning betalats ut. Svårigheterna utgör en risk när 
skogsfastigheter köps och säljs. Lycksele kommun ser mycket positivt på en 
ökad transparens och ökat tillgänglighet på uppgifter om avslag och 
utbetalda ersättningar. Kommunen tillstyrker därför förslagen som läggs i 
rapporten Tillgängliggörande av vissa uppgifter om fjällnära skog. 

Ärendebeskrivning 

Landsbygds- och infrastrukturdepartementet har skickat ut Rapport 2023/6 
Tillgängliggörande av vissa uppgifter om fjällnära skog på remiss. Rapporten 
är framtagen av Skogsstyrelsen, Lantmäteriet och Naturvårdsverket i 
samverkan. 

Bakgrund 
Övervägande delen av de ansökningar som kommer in till Skogsstyrelsen om 
att avverka fjällnära skog avslås på grund av höga natur- eller 
kulturmiljövärden. Avslagen förväntas gälla för all framtid eller fram tills ett 
annat beslut tas. Sedan 2020 betalas ersättning ut till de skogsägare som får 
avslag. 
Idag är det svårt att få fram uppgifter om vilka avverkningar som har 
avslagits, och om ersättning betalats ut. Det utgör en risk när 
skogsfastigheter köps och säljs. Enligt en tjänsteman på Skogsstyrelsen så 
behöver en köpare ”gräva i katakomberna under Skogsstyrelsens högkvarter i 
Jönköping” för att få fram uppgifter om en avverkning fått avslag. Detta är 
givetvis uppgifter som är viktiga att känna till innan man köper en 
skogsfastighet. 

Rapportens förslag 
Författarna av rapporten förslår att uppgifterna om avslag på ansökan om att 
avverka fjällnära skog och om ersättnings betalats ut ska gå att finna i 
Lantmäteriets fastighetsregister. Uppgifterna ska också finnas om 
Naturvårdsverket i deras kartor över skyddad natur. 
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Finansiering 
Beslutet behöver inte finansieras. 

Väsentlighetsanalys 
Beslutet har inte några direkta och omedelbara konsekvenser för Lycksele 
kommun verksamhet. Skogsnäringen i länet bedöms gynnas av den ökade 
transparensen kring vilka ansökningar om avverkning av fjällnära skog som 
avslagits och om ersättning betalats ut. Beslutet har inte några direkta 
konsekvenser för Lycksele kommun vad gäller jämställdhet, jämlikhet eller 
hållbarhet. 

Samlad bedömning 
Förslaget till yttrande är mycket kortfattat och stödjer rapportförfattarnas 
förslag. 

Beslutet skickas till 
Verksamhetschef 
Regeringskansliet 


